
 
Dagsorden 
 
Emne Landsbylaugsmøde i DSG 
Dato 28. september - kl. 19.30 
Sted Hos Frøken Jensen 
Indkaldte Helle Johannsen, Roy Hansen, Rudi Cargnelli, Erik Sørensen, Tina Møller Toft, Jens 

Christensen, Irene Lorenzen,  
Fraværende/afbud  
Møde indkaldt af Rudi Cargnelli 
Mødereferent Tina Toft 
Referat til Alle 
Næste møde dato Aftales  
 
Dagsorden 
1. Godkendelse af ref. og kommenter 
2. Status for landsbybussen 
3. Status og forventet opstart for cykelstibyggeriet 
4. Drøftelser vedr. hjemmesiden/Facebook 
5. Nye projekter 
6. Valg 
7. Evt. 
 
 
 
  Beskrivelse Ansvarl

ig 
1 Godkendelse af referat 

og kommentarer 
Havetraktor: Nøglen administreres af Jens. Der slås jævnligt græs på 
området ved Østerballe. Legepladsforeningen fastlægger retningslinjer for 
brugen af den. 
Stillegruppe: Der sættes nu fordybelsesbænke op på hele Broagerland. 
Gammelgab har et ønske om en bænk ved dem – Landsbylauget vil gerne 
give en bænk, dog skal beboerne undersøge tyverisikring. Rudi undersøger 
mulighederne. 
Cykelfærgen: Intet nyt siden sidste møde. 
”Levende teglværk på Cathrinesminde”: Det var et fint arrangement, det 
forventes at gentages næste år, dog kun fra torsdag til søndag evt. Der er i 
den forbindelse købt fem markedstelte som landsbylaugene kan gøre brug 
af.  
Indvielse af Smøltårnet: Fint arrangement, de blev glade for gaven fra DSG, 
et skilt med Smøltårnet og dato. Området holdes ren og besøgsbogen 
bliver skrevet ofte i.  
Høstmarked: Stor succes med mange besøgende. 

 

2 Status for 
landsbybussen 

I løbet af det sidste år har den haft 130 ture og har kørt gennemsnitlig 93 
km pr. tur. Den nye bus er væsentlig bedre at køre i. I forbindelse med 
generalforsamlingen relancerer vi igen bussen for at påminde folk om at 
den er der. Der søges om en prøveperiode mere, hvor der skal undersøges 
hvad den ellers kan bruges til. 

 

3 Status og forventet 
opstart for 
cykelstibyggeriet 

Der er afholdt infomøde for lodsejerne. 
Bestyrelsen har aftalt møde med Frode Sørensen den 10. oktober kl. 19.30 
på Frøken Jensen omkring cykelstien.  

 

4 Drøftelser vedr. 
hjemmesiden/Facebook 

Tina laver oplæg til retningslinjer for Facebook inden den 10. oktober, hvor 
disse gennemgås inden de ligges online. 

 



5 Nye projekter Hastigheder: Der er meget snak om høje hastigheder i hele DSG området. 
Bestyrelsen vil snakke med Frode Sørensen om DSG kan have indflydelse 
på hvor indsatsen skal være og hvilke muligheder der er.  
Landsbymesse: Roy foreslår at der laves en landsbymesse på Frøken 
Jensen med deltagelse fra foreninger og små-erhvervsdrivende som kan 
informere om aktiviteter, traditioner og lignende i området.  Roy 
undersøger om det kan holder sidst i januar/start februar. Vi skal huske 
børnene – evt. kan de tegne et ønske om hvad de kunne tænke sig i byen. 
Der forespørges om Skelde GF kan lave en lille danseopvisning. 

 

6 Valg Jens, Erik, Rudi, Irene og Helle modtager genvalg. Generalforsamlingen 
afholdes torsdag den 26. oktober 2017 kl. 19.30 på Frøken Jensen. 

 

7 Evt.   
 


